

# Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(Le français suit)

## JUDGMENT IN LEAVE APPLICATION

**January 26, 2023**

**For immediate release**

**OTTAWA** – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgment in the following leave application.

## JUGEMENT SUR DEMANDE D’AUTORISATION

**Le 26 janvier 2023**

**Pour diffusion immédiate**

**OTTAWA** – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd’hui auprès du registraire le jugement dans la demande d’autorisation suivante.

---

## DISMISSED / REJETÉE

*Ekens Azubuike v. Copart Canada Inc. and His Majesty the King* (Que.) (Criminal) (By Leave) ([40226](#))

Pursuant to Rule 8 of the *Rules of the Supreme Court of Canada*, the time to serve and file the applicant’s reply, is extended to September 19, 2022. The motion for a stay of execution is dismissed. The other various requests for miscellaneous relief are dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-10-007736-224, 2022 QCCA 372, dated March 14, 2022, is dismissed.

Conformément à la règle 8 des *Règles de la Cour suprême du Canada*, le délai pour la signification et le dépôt de la réplique du demandeur est prorogé jusqu’au 19 septembre 2022. La requête visant à obtenir un sursis d’exécution est rejetée. Les autres demandes diverses de redressement sont rejetées. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel du Québec (Montréal), numéro 500-10-007736-224, 2022 QCCA 372, daté du 14 mars 2022, est rejetée.

---

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :

[comments-commentaires@scc-csc.ca](mailto:comments-commentaires@scc-csc.ca)

(613) 995-4330